

## 注册条款

(1) 每学期第一周第一门课开始当天为新学期的第一天，新学期开始至少一周前注册可以免交注册费，只需缴纳课时费。

(2) 学员于其它任何时间注册，包括新学期开始后插班注册，须缴纳注册费\$20。注册费不予返还。

(3) 数学科学课，学院随时接受退课申请。任何时候退课均可以收到余额 100%的 孟子学院 credit（以后学期使用）。如需退款，上了一或两次课之后退学可以收到余额 100%的退款。上了三次或更多课之后退学可以收到余额 80%的退款。

编程机器人课，上课前退课，全款退回。第一堂课如果不满意或不适应，余下的课，全款退回。第二次课开始之后不能退款。

演讲辩论课程每周的课程是独立单元，滚动教学。新学员随时加入课程。两种课包——三个月\$640（12周）+\$36（一次性会员注册费）；9个月\$1680（36周）+每周一次的课外自由辩论场。以上两种课包皆包含平台使用费\$12/月。退费规则，超过4次不能退费；满足退费条件的，按实缴学费的80%退费。

(4) 所有孟院长的课每学期学费是\$458，相当于\$20/小时。外聘老师的课程每学期学费是\$588，相当于\$26/小时。一学期为 15 周，每周授课一次，每次课90 分钟。

编程机器人课 2400 及以下\$399，2700 及以上为\$499，3100 及以上为\$699。

(5) 所有课程欢迎试听。试听完不注册没有任何费用。试听完学期的第一堂课后注册，交 15 堂课的全额学费及注册费。学期中间试课学员不进课程小群、没有作业，试听完后注册需交试听那堂课的 50%学费以及后面课程的全额学费。

(6) 如果课程报名人数不够，该课程可能取消，在此情况下学费与注册费 100%退款。

## Registration Policy

(1) New semester starts as the first class of the semester begins. No registration fee if you register one week before the new semester starts.

- (2) Any registration after early registration deadline, there would be \$20 nonrefundable registration fee.
- (3) Tuition refund is accepted anytime along the semester. 100% credit of the rest class tuition would be refunded for future class in Dr. Meng Academy. For class withdrawn, 100% of the rest class tuition after the first or second class; 80% of the rest class tuition after three classes or more.
- (4) For elementary and junior high basic Math (702 and under), tuition of each semester is \$428(19/hour). For high school and math competition classes including Math Olympiad and MathCounts, tuition of each semester is \$458. AP classes and \*marked classes are \$588 per class per semester. SAT English is \$528 per semester. Each semester has 15 weeks. One class per week. 90 minutes per class.
- (5) Free trials are offered through all the classes. Full tuition will be charged if register after trying the first class. Free trials during semester would not include neither small course group nor homework. 50% tuition of the trial class plus tuition of the rest classes will be charged if register after the trial.
- (6) The class may be canceled if there is not enough registration for it. The registration fee and tuition will be 100% refund.